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Cando ía pola rúa. 

Un día, andando pola rúa oín a uns rapaces falar en galego e pensei: Que ben atopar rapaces que sigan 
falando esta lingua tan importante. 

Quizais non é a lingua máis falada nin moito menos, pero si que é unha lingua que ten detrás moitas 
xeracións loitando por poder empregala en máis ámbitos, e agora hai xente que intenta que se siga 
falando. 


